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Abstract (en)
In the case of a filling machine having electrically controlled filling elements, there are provided for each filling element a liquid valve actuating
device (39, 39a) and at least one actuating device (25) for at least one control valve which is provided in a gas-guiding system or a gas duct. The
liquid valve actuating device (39, 39a) and/or the actuating device (25) for the at least one control valve is a device with a pneumatic actuating
element (40, 78, 59). This actuating element (40, 78, 59) is designed to take the form of a piston packing leather to ensure short response times and
a simple and reliable design. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Füllmaschine mit elektrisch gesteuerten Füllelementen ist für jedes Füllelement eine Flüssigkeitsventil-Betätigungseinrichtung (39,39a)
sowie wenigstens eine Betätigungseinrichtung (25) für mindestens ein in einem gasführenden System oder Gasweg angeordnetes Steuerventil
vorgesehen. Die Flüssigkeitsventil-Betätigungseinrichtung (39,39a) und/oder die Betätigungseinrichtung (25) für das mindestens eine Steuerventil
ist eine solche mit einem pneumatischen Betätigungselement (40,78,59). Dieses Betätigungselement (40,78,59) ist zur Sicherstellung kurzer
Ansprechzeiten und einer einfachen sowie zuverlässigen Konstruktion als Kolbenmanschette ausgebildet. <IMAGE>
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